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Abstract (en)
A camera is used to monitor the output of a printing machine and the data is fed to a comparator (1) and to a counter (2). The comparator also
receives image reference data from a memory (3) and difference data (4) is received by a threshold limit stage (5) and a difference image circuit
(6). When the difference data exceeds the set limit an output (8) is produced that is applied to a gating circuit (14) that combined with XY counter
stage outputs to address a memory (15). This provides control of scanning of the image and the position of the fault in an inspection window (13) is
indicated on a monitor screen.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Bildinspektion des Druckbildes eines Produkts einer Druckmaschine. Es ist vorgesehen, daß die
Vorrichtung eine Bilderfassungseinrichtung aufweist, die Ist-Bilddaten (Ist) vom Produkt liefert, welche mittels einer Vergleichsschaltung (1) mit Soll-
Bilddaten (Soll) eines fehlerfreien Sujets verglichen werden, wobei eine vorwählbare Einteilung des Druckbilds in Inspektionsflächen (13) erfolgt und
beim Auftreten eines von der Vergleichsschaltung (1) erkannten Fehlers die zugehörige Inspektionsfläche (13) gekennzeichnet wird. <IMAGE>
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